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Stassis (PPC): Am alocat 2,5 miliarde euro cresterii în România, în special pentru

surse regenerabile si distributie

PPC Group a anuntat peste 9 miliarde  euro investitii, din care aproximativ o treime, respectiv 2,5 miliarde 

euro, alocata cresterii în România, în special în surse regenerabile si  distributie, a declarat, marti, la o

conferinta pe teme de energie,  George Stassis, presedinte & CEO PPC Group.

"În 23 ianuarie, am anuntat planul nostru de afaceri, al PPC, la Londra.  Atunci am anuntat peste 9 miliarde

investitii, din care aproximativ o  treime, 2 miliarde si jumatate, sunt alocate cresterii în România, în  special în

surse regenerabile si în distributie, pe lânga construirea în  urmatorii 3 ani a aproximativ 1 GW si jumatate.

Suntem încrezatori ca  avem mijloacele, echipa si proiectele pentru a face acest lucru. Şi  credem ca o putem face

chiar înainte de 2030. Astfel, marea majoritate  vor fi investiti în surse regenerabile, dar, de asemenea, vom

continua  sa investim semnificativ în retea si acesta este un element foarte  important al tranzitiei energetice", a

spus Stassis la conferinta  organizata de ZF, mentionând ca investitiile vizeaza perioada 2024-2026.

El a subliniat ca PPC Group va fi activ pe piata de M&A, dar va dezvolta activ si propriile proiecte.

"Vom fi activi în cumpararea de licente si în realizarea mai multor  proiecte. Cererea a crescut, la nivel de PPC, dar

si în România, este cu  mult mai mare fata de ceea ce producem intern. Asa ca as putea spune ca  suntem însetati

dupa o noua generatie si vom încerca sa facem cât mai  mult posibil", a afirmat George Stassis.

Acesta a mentionat ca PPC momentan nu are în vedere sa cumpere ale  companii de distributie si se concentreaza

pe ceea ce are si pe  integrarea pentru a deveni un grup comun.

"În acest moment suntem concentrati pe ceea ce avem si vom munci mult  pentru a ne integra si a deveni un grup

comun, Grupul PPC, si sa cream  sinergii între companiile de distributie în ceea ce priveste achizitiile  comune si

sa cream valoare pentru ambele tari", a punctat Stassis.
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